
zAprsNrK SJEDNtcE Sxosroc oDBoRA oonZeut DANA 25. sRpNJA 2023.
GODINE

KASA:@7441234210L

URBORJ: 2103-2-5-23-11

Dana 25. srpnja 2023. godine odrianaje sjednica Skolskog odbora s poietkom u O9:OO sati. Sjednici
nazoae: Maja Svetoivanec, Ana Luter Hegedii, lvana Vincekovid, Dragan $ntalab, Maja Ravlii, lvana
Mogui i Mislav Damjanii kao zapisniEar.

Dnevni red :

1. Verifikacija zapisnika sjednice odriane 1. 6. 2023.

2. Suglasnost za uvodenje izbornog predmeta - francuskijezik

3. Polugodilnji izvje5taj o izvrienju proraiuna (razdoblje od 1. 1. 2023. do 30.0.2023.)

4. Financijskl izvjeltaj (prihodi, rashodi, primltci, izdatci)

5. Davanje prethodne suglasnosti za zapoiljavanje administrativnog referenta na neodretteno puno

radno vrijeme

6. Aktualnosti (obnova krovista dvorane, Skolske kuhinje, dogradnja ikole)

Ad. 1. Jednoglasnoje usvojen predloieni Dnevni red.

Ad. 2. Jednoglasnoje usvojen zapisnik sa sjednice Skolskog odbora odriane dana 1. lipnja 2023. godine

Ad. 3. Voditeljica raaunovodstva Silvana Sudarevii iznosi polugodiSnji financuski izvjeStaj Osnovne Skole

eazma, a koji se odnosi na razdoblje prvih Sest mjeseci odnosno period od 1. 1.2023. do 30. 5. 2023.
godine. lzvjeltaj je detaljno obrazloien te ga ilanovi odbora jednoglasno prihvaiaju.

Ad.4. . Voditeljica raiunovodstva Silvana Sudarevii iznosi financijski izvjeitaj te obrazlaie izvjeltaj
prihoda i rashoda. Vezano uz prihode istiie smanjenje istih uslijed dovrsetka isplata kapitalne pomoiite
istile kako se financijske obveze najvile odnose na plaie zaposlenika. Takoder obrazlaZe i ostale

elementa financijskog izvjeStaja. Skolski odbor jednoglasno je usvojio financijski izvjeStaj.

Ad. 5. V. d. ravnateljice lvana Mogus izvjestila je tlanove Skolskog odbora o provedenom natjeaaju za

radno mjesto administrativnog referenta te ih upoznala sa ainjenicom da je pristiglo ukupno dvadeset i

pet (25 prijava na natjeEaj od dega njih iest (5) nije udovoljavalo formalnim uvjetima natjeiaja zbog

nepoStivanja datuma izdavanja pojedinih isprava. Takotler iznosi podatak da je pozvano devetnaestero

(19) kandidata od kojih se pisanom dljelu provjere znanja odazvalo njih Ietrnaest (14)te su najvedi broj

bodova ostvarile tri (3) kandidatkinje od koji su se dvije odazvale pozivu na razgovor i ostvarile jednak

broj bodova. To su lvana Popilovski i lvana Vincekovii. Skolski odbor, sa ietiri (4)glasa za ijednim (1)

suzdrianim usvojio je prijedlog o zapo!ljavanju lvane Vincekovii na mjestu administrativne referentice.

\N**s*i3;



Ad. 6. V. d. ravnateljice lvana Mogus iznosi informacije vezane uz projekt dogradnje ikole kao isanacije
dijela krovista. alanovi odbora su upoznati is dinjenicom da 5kola raspolaie s vi;kom sredstava iz
sufinanciranja tro5kova prehrane uienika osnovnih Skola od strane Ministarswa znanosti iobrazovanja, a
koje je potrebno namjenski utrositi na nabavu namirnica. Takoder, dlanove odbora upoznaje i sa

obnovom Skolske kuhinje te nabavke novi uredaja za duboko zamnavanje namirnica, a kako bi se iste

adekvatno moglo skladiStiti.

zapisnidar: Predsjednik Skolskog odbora :

islav Dragan Seffa blc
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